

YJ - 8626-2H 後踵冷熱定型機

REAR-HEEL HOT AND COLD SHAPING MACHINE



規格 Specifications :

電壓 Voltage : 220V

功率 Power : 2.5KW

氣壓 Air Pressure : 4 – 6KG/CM²

包裝尺寸 Packing Size : 1500*1000*1900MM

淨毛重 Nw/Gw : 750/800KGS

用途 Purpose :

本機適用於男女高級牛皮鞋、馬靴、帆布鞋、運動鞋等結幫前後之後踵。

It is suitable for the heels of around lasting of Men's and women's high-grade leather shoes, riding boots, canvas shoes, sneakers etc.

特性 Feature :

1. 適用任何港寶材質，熱熔膠材質更佳。

Suitable for any chemical sheet material, hot melt adhesive material is better.

2. 外模採用耐熱硅膠，熱模溫度可達 200°C，冷模溫度可降至-30°C 以下，冷熱溫度依不同材質可自行調整。

The outer mold adopts heat-resistant silicone, the hot mold temperature can reach 200 °C, and the cold mold temperature can be reduced to below -30 °C, the hot and cold temperatures can be adjusted according to different materials.

3. 內外模可根據客戶鞋楦尺寸定制，確保獲得最準確的定型效果。

Inner and outer molds can be customized according to the size of the customer's shoe last to ensure the most accurate shaping effect.

4. 調整式夾具使鞋面與楦頭貼合。

Adjustable clippers fit the upper with the last head.

5. 標準燈能確保獲得準確的定型位置。

Standard lamps ensure accurate shaping positions.

6. 冷模可選配掃刀結構，冷卻定型時將鞋面外緣內折，以便於結幫。

Cool mould can equip with the wiper. The cold mold can be equipped with a sweeping structure, fold the inner edge of the upper during cooling to facilitate lasting.